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MODEL NO/型號.: GOB12
120W

ELECTRIC 
OvER-BLaNkET

電暖絨毛被

A GILMAN GROUP BRAND
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IMPORTANT INFORMATION 
Read the instruction manual carefully before using this device, especially 
safety instructions and keep this instruction manual for future use. Should 
you give this device to another person, it is vital that you also pass on 
these instructions for use.

SAFeTy INFORMATION
• This appliance can be used by children aged from 8 years and above and 

persons with reduced physical, sensory or mental capabilities, or lack of 
experience and knowledge, if they have been given supervision or instruction 
concerning the use of the appliance in a safe way and understand the hazards 
involved.

• Children shall not play with the appliance.
• Cleaning and user maintenance shall not be made by children without supervision.
• Before connecting the appliance to your power supply, please ensure that the 

supply voltage stated on the rating label is compatible with your mains supply.
• Check the electric over-blanket carefully before each use.
• Do not use if you notice wear, damage or signs of improper use on the electric 

over-blanket, the switch or the cables. Return it to the supplier.
• If the power supply cable is damaged, it may only be replaced by supplier, an
 authorized dealer or by qualified personnel.
• Only use the electric over-blanket for its intended use as in the instruction manual.
• Use only as an electric over-blanket.
• Do not use the electric over-blanket with children or persons who are 

disabled, in need of care or insensitive to heat.
• Children must be supervised to ensure that they do not play with the device.
• The electric over-blanket may not be operated while folded, creased or placed 

around the mattress.
• During use, the control switch and lead should not be placed on or under the 

electric over-blanket or be otherwise covered in any way.
• No safety pins or other pointed or sharp objects should be attached to the 

electric over-blanket or stuck into it.
• Never leave the electric over-blanket on when unattended.
• The device is only for private use and is not to be used in hospitals.
• Never handle an electric over-blanket that has fallen into water. Unplug it from 

the mains outlet immediately.
• Do not use the electric over-blanket in a damp or humid environment or if the electric 

over-blanket itself is damp. You may only use it again once it is completely dry.
• Never expose the control switch or leads to moisture of any kind.
• Keep the mains lead away from hot surfaces.
• Never carry, pull or twist the electric over-blanket by the mains lead and do not 

allow the lead to become tangled or snagged.
• Do not repair the electric over-blanket by yourself in the event of damage or malfunction.
• Only have repairs carried out by an authorized specialist dealer or suitably 

qualified personnel.
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OPeRATION

• The electric over-blanket may only be operated with its provided control unit. 
• DO NOT dry clean. 
• Clean the over-blanket by hand wash at maximum 30˚C. (recommended).
• Machine wash the over-blanket at 30˚C (maximum) with low mechanical action 

and spin as high spin speed may damage the inner wirings.
• When storing the appliance, allow it to cool down before folding.When storing, 

do not place any objects on the electric over-blanket to prevent buckling. 

Temperature settings

CleANINg ANd CARe

Automatic safety switch-off function

Level: 0=Off (without light indicator)
1=Low heat (with light indicator)
2=Middle heat (with light indicator)
3=High heat (with light indicator)

• Always disconnect the power plug from the socket outlet before cleaning the 
electric over-blanket.

• Before washing, unplug it from the mains outlet and let it cool down completely.
• Unplug the control switch unit from the electric over-blanket using the 

connector on the underside.
IMPORTANT: Never immerse the power cable or the control switch unit in water 
or liquid, it would cause irreparable damage not covered by warranty.
• Clean the over-blanket by hand wash at maximum 30˚C. (recommended). 

The electric over-blanket will automatically switch off after 180 minutes 
operation. To switch on the electric over-blanket again, first switch the temperature 
setting at Level “0”, and then after approximate 5 - 10 minutes select the desired 
temperature level.
IMPORTANT: SWITCH OFF THE OvER-BLANKET WHEN YOU DO NOT NEED 
HEATING.
Always disconnect the power plug from the socket outlet when you do not use it.
DO NOT cover it with any material e.g. a quilt or pillow. Avoid applying pressure on 
the switch.

• Firstly, spread the over-blanket out flat on top of the bed or mattress.
• Connect the electric over-blanket with the detachable power connector. 

Plug the power cord into the mains outlet.
• The electric over-blanket heats up quicker when you initially set to the high 

heat temperature level.
• We recommend selecting the low heat level when using the over-blanket for 

several hours.
• Once the over-blanket reaches your desired temperature, you can cover it on 

your body properly.
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CAUTION FOR STORAge

SPeCIFICATIONS

• Store electric over-blanket only when it is dry.
• DO NOT connect the over-blanket to power supply to dry it.
• DO NOT dry it in the sun or iron it, as this will cause safety problems because 

of the aging of the insulating layer.
• When storing the electric over-blanket, allow it to cool down before folding. 

Store the electric over-blanket in a clean and dry place. When storing, do not 
place any objects on the electric over-blanket to prevent buckling.

• DO NOT use any mothproofing agent such as Naphthalene as this will damage 
the insulation material.

eNSURe THAT the power cord is not subjected to any excessive stress such 
as: bending, bunching, twisting or pulling. The power cord should not be pressed 
or trapped against any sharp objects whatsoever. Failure to do so may result in 
an electrical short and pose a safety risk. The power cord should be allowed to 
hang freely at all times. When storing over-blanket, loosely coil the power cord, 
being sure not to crimp or pinch the cord.

Model no.:  GOB12
Product dimension: 160(L) x 120(W) cm (approximate)
voltage:  220-240v~ 50Hz
Output power (W): 120W
Switch levels: 0-1-2-3
Automatic switch-off Time : 180 minutes after switched on (approximate)

Please first check that the over-blanket is in good shape and is not damaged in 
any way. In case of doubt, do not use the blanket and contact our service centre.
The following parts are included:
• 1 over-blanket with 1 controller with cable
• 1 Instruction manual
The packaging can be reused or recycled. Please dispose properly of any packaging 
material no longer required.
WARNINg: Please ensure that the polythene packing is kept away from the 
reach of children! Risk of suffocation!

ITeMS SUPPlIed ANd PACkAgINg

• You may also wash the over-blanket in a washing machine at a maximum
 temperature of 30ºC with low mechanical action and spin. It is recommended
 to wash it by hand in order to prolong the life of the product.
• To dry, lay the electric over-blanket flat on a moisture-absorbent towel or mat.
• When the electric over-blanket is completely dry, then reconnect the detachable 

power controller. The electric over-blanket will only be operated with its provided 
controller unit.

* The final product specification may be varied according to a different lot of 
material and actual input voltage power of the usage area.
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重要注意事項

在使用本產品前，請先詳閱本說明書，特別是重要注意事項，並且把說明書收
藏以便日後使用。如將來把本產品送給別人，請把說明書一同送上。

- 8歲以上的兒童、身體、感觀、智力比較弱或欠經驗和知識的人仕，在經過指 
 導，說明安全使用方法和知道可能的危險後，可以使用本機.
- 兒童不可以把玩本機.
- 兒童在沒有指導下不可以清潔和保養本機
- 在插入電源前，必須確保供電電壓和本產品標示一樣
- 每次使用前都要檢查本產品是否有損壞
- 如果本產品有明顯損壞，請把有問題產品送回服務中心
- 如果電源線損壞，只可以由合資格人仕或受權機構處理，為免有意外，請把有 
 問題產品送回服務中心
- 只可以依本說明書方法使用
- 只可作電暖絨毛被使用
- 體弱者、嬰幼兒或對熱不敏感的人不要使用
- 本產品不可能在以下情況下使用： 摺疊、皺褶、繞著床墊
- 使用時，控制器的電線不可以在電暖絨毛被的上面或下面，也不可以被蓋著
- 不可用任何物件刺穿電暖絨毛被
- 不可以在沒有監督下使用本產品
- 本產品只可以作家用而不可以在醫院使用
- 如果電暖絨毛被跌落水中，請不要接觸，立即拔除電源插頭
- 本產品不可以在濕的環境下使用或本產品濕了也不可以用，要待本產品完全乾 
 透後才可以使用
- 控制器和電線不可以暴露在潮濕地方
- 電線不可以放近發熱表面
- 不可以拉著電線來移動、拉扯或翻轉電暖絨毛被，亦不可以讓電線打結
- 如果有問題，不可以自行維修，只可以由合資格人仕或受權機構處理
- 本產品只可以用附送的控制器操作
- 不可乾洗
- 建議用手洗 (水溫最高30˚C)，減少損耗本產品壽命
- 電暖絨毛被可以用機洗 (水溫不可超過30˚C)，但機洗有機會對電暖絨毛對內 
  部造成損壞
- 摺疊和儲存前，電暖絨毛被必須已完全冷卻，不可摺得太緊，不可以把其他 
  物件擺放在本產品上，以避免損壞本產品。 
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操作

清潔和保養

首先需把電暖絨毛被平放在床上。
使用前，先把控制器接上電暖絨毛被, 再把控制器上的插頭插上電源插座。
把控制器設定為最高溫，電暖絨毛被會快速加熱。
如長時間使用，建議把溫度調低。
當電暖絨毛被達到所需溫度時，便可適當地蓋在用家身上。

- 清潔前請把電源插頭拔除
- 清潔前要等待本產品完全冷卻
- 清潔前要把控制器拆除

注意:不要把控制器或電源線浸入水或液體中，這會做成損壞和不包括在保養內
- 電暖絨毛被建議用手洗(水溫不可超過30˚C)。
- 電暖絨毛被亦可以用不超過30℃水溫於洗衣機內清洗，並需要使用低轉速模式 
 清洗。建議用手清洗，以延長產品的壽命。
- 要弄乾電暖絨毛被，把電暖絨毛被平放在吸水的毛巾上，待完全乾透後便可接 
 上控制器再使用，本電暖絨毛被只可以配附送的控制器使用。

溫度設定
0檔 = 關機 (沒有指示燈)
1檔 = 低溫 (配備指示燈)
2檔 = 中溫 (配備指示燈)
3檔 = 高溫 (配備指示燈)

自動關機功能
本產品的加熱功能會在180分鐘後自動關閉。如果要在180分鐘後重新加熱，只
需將溫度調至0檔後大約5-10分鐘，接着調校至所需的溫度便可。

注意: 如果不需加熱，請先關機。
當不使用時，請把電源插頭拔除。
不要把本產品蓋著，如被子或枕頭，不要把控制器壓住。
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儲藏注意
- 本產品需儲存在乾燥的地方
- 如果電暖絨毛被濕了，不可以開著來把它弄乾
- 不可把電暖絨毛被放在陽光下晒乾或用燙斗燙乾，這會使絶緣層損壞
- 收藏前，電暖絨毛被完全冷卻後才可以摺疊，需放置在清潔和乾燥的地方。存 
 放時，不可以放物品在電暖絨毛被上
- 不可放置防虫劑如樟腦, 這會破壞絶緣層
- 確保電線沒有受到任何的拉扯破壞，如彎曲、打結、纏繞或拉扯，電線不可以 
 壓在尖銳的物件上，否則可能會導致觸電或安全問題。使用時電線需保持自由 
 擺放。儲存時，把電線輕輕的繞好，不要緊摺或夾住

型號： GOB12

尺寸： 約160 (長) x 120 (闊) 厘米

電源： 220-240V~  50Hz

熱量輸出： 120W

溫控設定(檔)：0-1-2-3

自動關機： 使用約180分鐘後自動關機

產品規格

配件和包裝

產品包括零件

首先請檢查本產品是否有損壞，如有問題，請不要使用並聯絡供應商。

本產品包括以下零件：

- 1張電暖絨毛被和控制器連電線

- 1本說明書

包裝材料可以再用或回收再造，如果不用，請正確處理。

警告
請確保兒童不能接觸到塑膠包材，這可能引致窒息。

* 相關產品的規格，可能會因配件批次或實際使用地區的電壓差異而有所不同。



8

太平家庭電器


